
 

 

1 .  s z á m ú  

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V  

 

 

Készült a 2024. január 25-én megtartott nyílt képviselő-testületi ülésről.  
 

Képviselő-testületi ülés helye: Faluház (Jobbágyi, Kossuth út 17.) 

 

Jelen voltak:  Schoblocher István polgármester, 

                            Hegedüs Zsolt Tamás  alpolgármester, 

 Baranyi István   képviselő, 

 Maczák Tímea  képviselő, 

  Sebők-Haász Mária  képviselő, 

                            Pintér Norbert   képviselő, 

 Sándorné Szentkúti Anita Pénzügyi Bizottság tagja, 

                            dr. Tóth Renáta   jegyző,  

 Takács Ildikó   jegyzőkönyvvezető. 
  
A képviselő-testületi ülésről távol volt:  

 Kiss Krisztián Zsolt képviselő, 

 Bangó Mihály   JRNÖ elnöke. 

 

Jelenlévő érdeklődő állampolgár: 1 fő.  

 
  

Schoblocher István polgármester: Köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy 

az ülés határozatképes. Kiss Krisztián Zsolt képviselő betegség miatt nem tud részt 

venni az ülésen. 
 

 

N A P I R E N D: 

 

1. A képviselő-testület 2024. évi ülésterve 

 Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 
 

2. Egyebek 
Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

A képviselők a javasolt napirendi pontokat módosítás nélkül, 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadták. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

1./ A képviselő-testület 2024. évi ülésterve 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: Az első napirendi pont a 2024. évi ülésterv, az 

anyagot mindenki megkapta. Annyi változás az előző évhez képest, hogy 2024. június 

9-én lesz az önkormányzati választás. 2024. szeptember 30-ig van a mostani testület, 

2024. október 1-től új képviselő-testület fog lenni. Van-e valakinek észrevétele az 

üléstervvel kapcsolatban? 

 

Hozzászólás nem volt. 

 

Schoblocher István polgármester: Aki egyetért a képviselő-testület 2024. évi 

üléstervével kérem, hogy kézfeltartással szavazzon.  

 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 

1/2024. (I. 25.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2024. évi üléstervet elfogadta. 

 

Határidő: értelem szerint 

Felelős: Schoblocher István polgármester, dr. Tóth Renáta jegyző 

 

 

2./ Egyebek 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

a.) Követelések behajthatatlanná minősítése 

 

Schoblocher István polgármester: A követelések behajthatatlanná minősítésével 

kapcsolatos anyagot a Jobbágyi Község Önkormányzata, a Jobbágyi Polgármesteri 

Hivatal és a Kodály Zoltán Óvoda Jobbágyi tekintetében mindenki megkapta. A 

Jobbágyi Község Önkormányzata intézménye a Kodály Zoltán Óvoda végzi az 

étkeztetési feladatok ellátását, számlázását és beszedését is. A 2013-2017. évi térítési 

díjak 2022. december 31. napjával elévültek, ezért javasolt a követelések 

behajthatatlanná minősítése és a nyilvántartásból való kivezetése. Van-e kérdés, 

észrevétel? 

 

Pintér Norbert képviselő: Szeretném megkérdezni, hogy a PALÓC Nagykereskedelmi 

Kft.-nek a tartozása miből adódott? 

 

dr. Tóth Renáta jegyző: A PALÓC Nagykereskedelmi Kft. felszámolás alá került és 

bérleti díj tartozása maradt kiegyenlítetlenül.  

 

Pintér Norbert képviselő: Köszönöm szépen. 

 



 

 

 

Maczák Tímea képviselő: Szeretném megkérdezni, hogy a szülőkkel szemben mindent 

megtettek annak érdekében, hogy behajtásra kerüljenek ezeket a tartozásokat? 

 

Schoblocher István polgármester: Az élelmezésvezető felvette a kapcsolatot a 

szülőkkel, de sajnos nem vezetett eredményre a tartozás behajtása. 

 

dr. Tóth Renáta jegyző: Tavalyi évtől megindítottuk a végrehajtási eljárásokat az 

ügyvéddel, bízunk benne, hogy eredményes lesz a tartozások behajtás. 

 

Pintér Norbert képviselő: Az ügyvéd hogyan tudja ezeket behajtani? 

 

Schoblocher István polgármester: Aki dolgozik, annak munkabéréből letiltásra kerül, de 

ennek van végrehajtási költsége is. Aki egyetért azzal, hogy a 2022. december 31. 

napján elévült 2013-2017. évi követelések nyilvántartásból történő kivezetése a 

követelések behajthatatlanná minősítése jogcímen megtörténjen az kézfeltartással 

szavazzon. 

 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 

2/2024. (I. 25.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete az előterjesztésben szereplő: 

1. bruttó 484.500 Ft összegű behajthatatlannak minősülő 2016. évi követelés leírását 

engedélyezi a Jobbágyi Község Önkormányzata esetében, 

2. bruttó 3.500 Ft összegű behajthatatlannak minősülő 2017. évi követelés leírását 

engedélyezi a Jobbágyi Polgármesteri Hivatal esetében, 

3. bruttó 165.949 Ft összegű behajthatatlannak minősülő 2014-2017. évi követelés 

leírását engedélyezi a Jobbágyi Kodály Zoltán Óvoda esetében.  

 

Határidő: értelem szerint 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

b.) Tájékoztatások 

 

Schoblocher István polgármester: A szolgálati lakással kapcsolatban megkerestek az 

iskola részéről, hogy egy tanár úr igénybe szeretné venni a szolgálati lakást. Hétfőn 

hívtam az iskolaigazgatót, azt ígérte, hogy a tanár úr hívni fog engem, de a mai napig 

nem hívott, nem keresett ezzel kapcsolatban senki, gondolom, hogy tárgytalan a 

kérelem. 

A pályázatokkal kapcsolatban szeretném elmondani, hogy az egyik pályázat a Magyar 

Falu Program Pályázat. Az óvodán belüli eszközökre, játékokra 4.5 millió forint 

összegre pályáztunk, ez által az elavultakat le lehet majd szerelni. 

A másik pályázat a TOP-PLUSZ pályázaton belül a Vármegyei Esélyteremtő Pályázat. 

Korábban is volt már ilyen pályázat, ezt péntek 12 óráig kellett elküldeni. Ez 

egészségügyi szűrésekre ad lehetőséget, valamint különböző eszközök beszerzésére, ezt 

a jelenlegi testület már nem fogja élvezni, a következő testület fogja megvalósítani. 

Nincs más pályázat, ami ki van írva, arra lehet pályázni. 

 



 

 

 

Ez év január 1-től sajnos nincs fogorvosi ellátása Jobbágyi község lakóinak. Beszéltünk 

a megyei tiszti főorvos asszonnyal és a NEAK-kal. Hétfőn találkozunk azzal a 

doktornővel, aki Héhalomban rendel. A Galaxy-Dent Kft.-vel csak utána tudjuk 

felmondani a szerződést. Lehetőség lenne Jobbágyi, Szarvasgede, Kozárd 

településekkel együtt, de valamilyen összeggel hozzá kellene járulni, a lakosok 

számától függően. 

 

 

c.) Nógrád Vármegye Színe-Java kiadványban történő megjelenés 

 

Schoblocher István polgármester: Tájékoztatom a képviselő-testületet, hogy a Nógrád 

Vármegye Közgyűlésének Elnöke, Skuczi Nándor úr levélben megkeresett, hogy 

lehetőség van a Nógrád Vármegye Szíve-Java címet viselő színes, fotóalbumszerű 

kiadványban megjelentetni településünket. Ez a kiadvány egy kötetbe rendezve mutassa 

be az egyes településeken fellelhető értékeket, amivel az adott város, község 

büszkélkedhet. A fejlesztéseknek köszönhetően a legtöbb település képe nagyon sokat 

változott az elmúlt években, ez a kiadvány egy friss állapotot jelenít meg. Az elmúlt 10 

évben a mi településünk is sokat fejlődött, aki itt él az látja. A kiadványban minden 

település 3 oldalon jelenik meg, 1 oldalnyi magyar-angol szöveggel és 2 oldalra 

tervezett 10 darab fotóval. A megjelenés egyszeri költsége 165.000 Ft + 5% áfa. A kötet 

a tervek szerint 2024. május 15-re készül el, a benne szereplő önkormányzatok csak a 

megjelenést követően fizetik ki a fenti hozzájárulást, melynek fejében 5 példányt 

kapnak belőle. Kérdezem a képviselőket, hogy szerepeljünk-e ebben a kiadványban? 

 

Maczák Tímea képviselő: Ha szeretne valaki rendelni milyen költsége lenne? 

 

Schoblocher István polgármester: Ha valaki akar vásárolni ezt nem tudom most 

megmondani. Én ajándékba szoktam vinni. 

 

Baranyi István képviselő: Azt szeretném mondani, hogy jelenleg van Pásztón a Fő úton 

fogorvosi ügyelet.  

 

Schoblocher István polgármester: Pásztón nem fogadnak bennünket 

 

Pintér Norbert képviselő: Én a szolgálati lakással kapcsolatban kérdezném, hogy milyen 

áron lehet Jobbágyiban gondolkodni? 

 

Schoblocher István polgármester: 60.000 Ft + rezsi áron lehet Jobbágyiban kiadó 

lakással kapcsolatban gondolkodni, de szeretném felhívni a figyelmet, hogy az 

óvodának és bölcsődének kell biztosítani szolgálati lakást. Volt is óvodapedagógus, aki 

igénybe is vette. Ezért megfontolandó, hogy kinek adjuk ki. 

 

dr. Tóth Renáta jegyző: Szeretném elmondani, hogy a nyáron az óvodában négy 

nyugdíjas óvodapedagógus lesz, akik bármikor befejezhetik aktív tevékenységüket.  

 

Schoblocher István polgármester: A tanár úr biztos hívott volna, ha szeretné a szolgálati 

lakást. 

 

Sándorné Szentkúti Anita Pénzügyi Bizottság tagja: A Petőfi úti házzal kapcsolatban 

jeleztek vissza?  



 

 

 

Schoblocher István polgármester: Ezzel kapcsolatban jegyző nő tud felvilágosítást adni. 

 

dr. Tóth Renáta jegyző: Arról volt szó, hogy megveszik januárban. Bangó Dávid 

összegyűjti a pénzt február 28-ig, addig még van lehetősége, de ha nem vásárolja meg, 

akkor újra a képviselő-testület elé fog kerülni az ingatlan sorsa. 

 

Schoblocher István polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a Nógrád Vármegye Szíve-

Java címet viselő színes fotóalbumszerű kiadványban településünket szerepeltessük, 

kérem kézfeltartással szavazzon. 

 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 

3/2024. (I. 25.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete megbízási szerződést köt a 

DONO TE LIBRO Kft.-vel (4150 Püspökladány Szent István u. 50.) a „NÓGRÁD 

VÁRMEGYE SZÍNE-JAVA” című kiadványban a településről szóló összeállításnak a 

kiadványban történő megjelenése tárgyában. A megbízás díja 165.000 Ft + ÁFA. 

Határidő: értelem szerint 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

d.) Kérdések, tájékoztatások 
 

 

Pintér Norbert képviselő: A szolgálati lakással kapcsolatban megjegyezném, hogy itt 

hosszú távon kell gondolkodni. Üzemeltetni kell az óvodát, iskolát, van egy tanár, ahol 

biztosítani kell esetleg a szolgálati lakást. 

 

Maczák Tímea képviselő: Az iskola intézménye nem az önkormányzathoz tartozik. 

 

Bangó Ádám Béla jobbágyi lakos: Jegyzőkönyv szerint 2023. június 9-én meg lett 

tartva a közmeghallgatás, de nem lett meghirdetve? Vártak 10 percet. 

 

Schoblocher István polgármester: Fent van a honlapon. Ki volt írva, el lett küldve a 

meghívó annak a cégnek, aki szerkeszti ezt az oldalt. Programhiba volt, amiről nem 

tudtunk, ha tudtunk, volna intézkedtünk volna. 30 éve minden közmeghallgatáson 

voltam. Tavaly ön is ott volt. 

 

Bangó Ádám Béla jobbágyi lakos: Héhalmiak maguk fogják állni a fogorvost, a három 

település fogja a legtöbbet adni. A Petőfi úton összedőlt ház helyét megvenné az 

Önkormányzat parkolónak? 

 

Schoblocher István polgármester: Annak van tulajdonosa. 

 

dr. Tóth Renáta jegyző: Jelentősen terhelt végrehajtással. 

 

Schoblocher István polgármester: Tudja mennyibe kerül onnan a szemetet elhordani? 

 



 

 

 

Bangó Ádám Béla jobbágyi lakos: Többen kérdezik tőlem. akik nézik a felvételemet a 

testületi ülésről, hogy miért fogadnak el mindent a képviselők, nem szólnak semmit 

csak szavaznak? 

 

Schoblocher István polgármester: Mindenki megkapja az anyagot előre, egyeztetni 

szoktunk szóban is. 

 

Maczák Tímea képviselő: A Pénzügyi Bizottsági ülésen ez részletesen megtárgyalásra 

kerül, így már a testületi ülésen csak elfogadjuk, az ott már elhangzottakat. 

 

Pintér Norbert képviselő: Ahhoz el kell jönnöd a bizottsági ülésre, ahol a képviselők 

egyeztetnek. 

 

Bangó Ádám Béla jobbágyi lakos: A bizottságira hogyan fogok jönni? 

 

Schoblocher István polgármester: Az üléstervben benne van. Van-e valakinek 

valamilyen kérdése, észrevétele? Kérdés, észrevétel hiányában, megköszönte a 

képviselők munkáját, a nyílt ülés bezárta és zárt ülést rendelt el. 

 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

               Schoblocher István dr. Tóth Renáta 

 polgármester  jegyző 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 
 


